
ZÁPIS
z 13. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice 

konaného dne 2. listopadu 2016

Přítomni: viz prezenční listina

ad 1. Zahájení
Starostka zahájila 13. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:00 hodin 
a přivítala přítomné zastupitele a občany a přešla k bodu č. 2 Slib zastupitele.

ad 2. Slib zastupitele
Dne 3. 10. 2016 podal zastupitel Vítězslav Šudák za Čisté Šlapanice rezignaci. Náhradníkem 
dle kandidátní listiny byla paní Marie Zemánkové, která podala rezignaci dne 6. 10. 2016 
a následujícím dnem 7. 10. 2016 nastoupil na uvolněné místo pan Pavel Linhart ze stejné 
volební strany, který dnes složí slib zastupitele.

Poté přečetl tajemník text slibu zastupitele a pan Pavel Linhart slovem „slibuji“ složil slib 
zastupitele.

Starostka předala slovo místostarostovi, který bude řídit 13. zasedání zastupitelstva města. 
Místostarosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že podklady byly zveřejněny 
a rozeslány zastupitelům. Dále konstatoval, že je přítomno 19 členů zastupitelstva. 
Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Upozornil na nahrávání průběhu zasedání.

ad 3. Jmenování zapisovatele a sčitatele
Zapisovatelkou jmenována paní Milada Havlínová; sčitatelkou paní Olga Zedníčková.

ad 4. Určení ověřovatelů zápisu
Místostarosta - za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: Marie Králová a Ing. Pavel 
Zmeškal. Oba ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.

ad 5. Schválení programu jednání
Místostarosta -  na základě obdržené žádosti od Okresního soudu Brno -  venkov je 
navrženo do programu zařadit vložený bodu 6.A Volba přísedícího Okresního soudu Brno -  
venkov, podklad byl zastupitelům dodatečně rozeslán. Seznámil přítomné s návrhem 
programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům zastupitelstva města doplněným 
o vložený bod 6.A.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje program jednání:

1. Zahájení
2. Slib zastupitele
3. Jmenování zapisovatele a sčitatele
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4. Určení ověřovatelů zápisu
5. Schválení programu jednání
6. Kontrola úkolů z minulého zasedání
6. A Volba přísedícího Okresního soudu Brno - venkov
7. Určení názvu nových ulic
8. Navýšení neinvestičního příspěvku ZŠ Šlapanice
9. Informace o rozpočtových opatřeních
10. Informace ST, MST, TAJ
11. Informace z výborů zastupitelstva
12. Diskuse členů ZM
13. Diskuse občanů
14. Závěr

Hlasování: 19 PRO -  0 PROTI - O S E  ZDRŽEL
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Riegrová 
Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vávro Ivan, 
Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

ad 6. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
Místostarosta -  podněty, které zazněly na minulém zasedání:

- pan Zycháček se dotazoval, kdy proběhla překládka trafostanice na ulici Jiříkovská; 
odpovězeno, že byl v roce 2013 vydán kolaudační souhlas

- parkování na ulici Smetanova -  zde je umístěna dopravní značka „obytná zóna", ve 
které je zákaz stání na komunikaci; městská policie se zaměří nejen v této ulici, ale 
také v ulici Boženy Němcové na nesprávně zaparkovaná vozidla

- paní Burianová se dotázala, kdy bude opravena střecha na Zdravotním středisku; 
odpověď -  na investiční poradě dne 3. 10. 2016 rozhodnuto, že oprava proběhne 
v roce 2017, zahrnuto do plánu rozpočtu na rok 2017

- pan Zmeškal navrhl omezit parkování na ulici Hřbitovní -  předáno k řešení městské 
policii

- pan Kouřil požádal o ořez keřů u přechodu na Svatojánském náměstí -  pánové Kouřil 
a Palásek se sešli na místě, první keř u přechodu nahrazen nižším keřem, keře 
v zatáčce na ulici Jiříkovskou budou ořezávány tak, aby nebránily výhledu

- pan Novák požádal o opravu propadeného chodníku na ulici Na Zahrádkách -  
vyskytují se 2 propady, první opraven, druhý propad v těsné blízkosti tělocvičny ZŠ 
v místě, kde v roce 2014 -  2015 proběhla pokládka kanalizace, propad řešen formou 
reklamace

- paní Nopová upozornila na nelegální množírnu psů -  městská policie podnět 
prověřila a předala k řešení přestupkové komisi

- plánovaná výstavba RD společnosti Vareal -  město obdrželo rozhodnutí odboru 
výstavby se zamítavým stanoviskem.

Jiné úkoly nebo podněty nejsou evidovány.
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ad 6.A Volba přísedícího Okresního soudu Brno - venkov
Místostarosta -  předsedkyně Okresního soudu Brno -  venkov předložila návrh na zvolení 
přísedící Okresního soudu Brno -  venkov paní ................. Sabinu Láčíkovou na funkční 
období let 2016-2020.

V rozpravě vystoupili:
Horák Pavel -  dotázal se, zda je paní Láčíková přítomna
Místostarosta -  z pracovních důvodů se nemohla dostavit, předem se omluvila
Focková Věra -  dotázala se, jaké jsou podmínky pro výkon funkce, zda to může být
důchodce a zda je požadováno vysokoškolské vzdělání
Místostarosta -  přesné podmínky neznáme, musí to být ovšem osoba bezúhonná, starší 
30ti let; může to být tedy i senior
Starostka -  bod byl do programu zařazen na základě urgentní prosby soudu, soud se 
potýká s nedostatkem přísedících, město uveřejnilo výzvu, v případě zájmu o výkon funkce 
bude po splnění požadavků určitě zájemci vyhověno; nemělo by být vykonáváno více jak 20 
dnů v roce, u komplikovanějších případů se může počet dnů zvýšit, senioři jsou díky své 
časové flexibilitě vítáni.

Návrh usnesení:
ZM volí paní ................. Sabinu Láčíkovou, ....... .................... .......................................... 
..............do funkce přísedící Okresního soudu Brno-venkov na funkční období let 2016
2020.

Hlasování: 19 PRO -  0 PROTI - O S E  ZDRŽEL
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Riegrová 
Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vávro Ivan, 
Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

ad 7. Určení názvu nových ulic
Místostarosta -  v souvislosti s již probíhající výstavbou rodinných a bytových domů v oblasti 
zvané „Zlámaniny“ je nutné určit názvy nově vzniklých ulic. Jedna z nových ulic je dopravně 
napojena kolmo na ulici Těsnohlídkovu a druhá nová ulice se na tuto napojuje (začátek ulice 
od parcely č. 3569/153).

RM předkládá ZM návrhy názvů dvou nových ulic v lokalitě „Zlámaniny", a to: Hálkova, 
Halasova, Hrabalova, Hrubínova, Kafkova, Nezvalova, Sabinova, Vančurova.

Místostarosta navrhl, aby zastupitelé pomocným hlasováním určili název ulice, který 
preferují, případně navrhli jiný název. Název ulice, který bude mít v prvním kole nejvíce 
hlasů, bude ulicí kolmou na ulici Těsnohlídkova. Poté proběhne druhé kolo hlasování již bez 
zvoleného názvu v prvním kole. Název, který získá v druhém kole nejvíce hlasů, bude název 
ulice, která se napojuje od par. č. 3569/153. Teprve poté bude přečten konkrétní návrh 
usnesení. Dotázal se, zda má někdo jiný návrh?

V rozpravě vystoupili:
Sova Tomáš -  navrhl pojmenovat pouze jako jednu ulici, ulice Seifertova je také členitá 
Místostarosta -  upřesnil, o jaké části se bude jednat

3



Licková Jarmila -  vysvětlila, že na ulici Seifertova se vyskytují problémy s orientací 
í s číslováním, čísla jsou na přeskáčku, proto odbor doporučil dva názvy 
Sova Tomáš -  dotázal se, zda jsou na Brněnské ulici také problémy s číslováním 
Licková Jarmila -  na Brněnské ulici problémy nejsou

Místostarosta nechal hlasovat o jednotlivých návrzích. V první části zastupitelé hlasovali:

Hálkova: 0
Halasova: 1
Hrabalova: 10
Hrubínova: 2
Kafkova: 1
Nezvalova: 2
Sabinova: 0
Vančurova: 1

Místostarosta - do usnesení bude doplněn název ulice Hrabalova. V druhé části se již 
nebude hlasovat o tomto názvu.

Nechal hlasovat o druhém názvu ulice:

Hálkova: 0
Halasova: 2
Hrubínova: 7
Kafkova: 1
Nezvalova: 2
Sabinova: 0
Vančurova: 4

Do usnesení bude doplněn název ulice Hrubínova.

Pan Linhart -  vzhledem k podobnosti názvů, navrhl pojmenovat první ulici jako ulici 
Bohumila Hrabala, aby nedocházelo k záměně. Místostarosta - může být protinávrhem 
usnesení; přečetl tento protinávrhu usnesení:

Protinávrh usnesení:
ZM schvaluje názvy dvou nových ulic v lokalitě „Zlámaniny":
ulice dopravně napojena kolmo na ulici Těsnohlídkovu Bohumila Hrabala
ulice, která se napojuje od par. č. 3569/153 Hrubínova
Hlasování: 3 PRO -  4 PROTI -  12 SE ZDRŽELO
PRO hlasovali:
Linhart Pavel, Riegrová Gabriela, Růžička Radek 
PROTI hlasovali:
Kadle Zdeněk, Klaška Michal, Staněk Miroslav, Trněná Michaela 
ZDRŽEL SE hlasovali:
Burianová Jiřina, Horák Pavel, Horák Petr, Karásek Aleš, Kopeček Jiří, Králová Marie, 
Migdauová Kateřina, Riegrová Gabriela, Sova Tomáš, Vávro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček 
Jan
Protinávrh usnesení nebyl přijat.

Místostarosta nechal hlasovat o původním návrhu usnesení.
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Návrh usnesení:
ZM schvaluje názvy dvou nových ulic v lokalitě „Zlámaniny“: 
ulice dopravně napojena kolmo na ulici Těsnohlídkovu Hrabalova 
ulice, která se napojuje od par. č. 3569/153 Hrubínova 
Hlasování: 16 PRO -  0 PROTI -  3 SE ZDRŽELI 
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Růžička 
Radek, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vávro Ivan, Zycháček Jan 
ZDRŽEL SE hlasovali:
Riegrová Gabriela, Sova Tomáš, Zmeškal Pavel 
Usnesení bylo přijato.

ad 8. Navýšení neinvestičního příspěvku ZŠ Šlapanice 
Místostarosta předal slovo starostce.
Starostka - RM doporučila na základě žádosti ZŠ navýšení neinvestičního příspěvku 
organizace Základní škola Šlapanice, okres Brno -  venkov, příspěvková organizace, IČO 
75023920. Na základě tohoto doporučení je ZM předkládána i změna závazného ukazatele.

V rozpravě vystoupili:
Horák Pavel -  dotázal se, zda proběhla komunikace se ZŠ, jaký je stav finančních 
prostředků v rezervním fondu a zda musí město krýt v celé finanční výši? ZŠ by mohla část 
profinancovat ze svého, vzhledem ke stavebně-technickému stavu by mělo 
docházet k úsporám energií; rezervní fond slouží k tomu, aby ZŠ byla schopna financovat 
tyto záležitosti
Havlíčková Anna -  na provozních prostředcích školy zůstatek není, v rezervním fondu 
prostředky byly, ale mohl být použit rezervní fond, musela by ZŠ skončit na konci roku ve 
ztrátě; proto bylo zvoleno toto řešení; město si navíc z investičního fondu ZŠ převede 
prostředky do rozpočtu města na probíhající investiční akce v ZŠ 
Horák Pavel - stav rezervního fondu známe? Začátkem roku se převádělo cca 42 tis. Kč. 
Havlíčková Anna - aktuální číslo nevíme, ale v průběhu roku se z rezervního fondu 
několikrát převádělo do investičního fondu a odtud se převáděly prostředky do rozpočtu 
města; využili jsme veškeré možnosti, které ZŠ měla
Starostka -  ZŠ spolufinancovala akce, které tam probíhají -  rozšíření kapacity stravování, 
repase výtahu (dohromady cca 5 mil. Kč), osvětlení ve výši 2 mil. Kč, výměna osvětlení 
v tělocvičně; jedná se o cca 8 mil. Kč celkem.

Návrh usnesení:
ZWI schvaluje navýšení neinvestičního příspěvku ZŠ Šlapanice o 763.500 Kč.
ZM schvaluje změnu závazného ukazatele:
ZU č. 3 - Neinvestiční příspěvek ZŠ Šlapanice 10.622.000 Kč, z toho účelově vázáno na 
odpisy ZŠ 2.174.800 Kč a na pokrytí ztráty provozu bazénu v pavilonu "B" 1.796.900 Kč 
včetně odpisů 551.700 Kč.

Místostarosta ohlásil střet zájmů při hlasování.

Hlasování: 13 PRO -  0 PROTI -  6 SE ZDRŽELO
PRO hlasovali:
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Kadle Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Riegrová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, 
Trněná Michaela, Zmeškal Pavel,
ZDRŽEL SE hlasovali:
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Horák Pavel, Horák Petr, Králová Marie, Sova Tomáš, Vávro Ivan, Zycháček Jan 
Usnesení bylo přijato.

ad 9 Informace o rozpočtových opatřeních 
Starostka -  předala slovo Ing. Havlíčkové.
Havlíčková Anna - rozpočtová opatření č. 13/2016, 14/2016 a 15/2016 reagují na průběžný 
stav plnění a čerpání rozpočtu. V rámci nich jsou zapojovány např. dotace na Zdravé město, 
šlapanické slavnosti a dotace od úřadu práce. V rozpočtovém opatření č. 14/2016 jsou 
upravovány jednotlivé paragrafy příjmů podle aktuálního plnění.

V rozpravě vystoupili:
Horák Pavel -  RO č. 14 v investičních příjmech je částka 13 tis. Kč, konkrétně § 2219 příjmy 
z pokut nákladů řízení přestupky v dopravě - je rozčleněno zvlášť na Městskou policii a Policii 
ČR?
Havlíčková Anna -  městská policie je na jiném paragrafu 
Horák Pavel -  je to opravdu jen 13 tis. Kč?
Havlíčková Anna -  je to momentální úprava; § 2219 jsou přestupky z vážení nadměrného 
nákladu vozidel, není to za rychlost; část pokut odvádíme Jihomoravskému kraji a část 
Státnímu fondu dopravní infrastruktury 
Horák Pavel - kde se promítají přestupky?
Havlíčková Anna - je to § 2229
Horák Pavel -  dotázal se ještě ke stejnému rozpočtovému opatření, výdaje neinvestiční, 
§3729 ostatní náklady s odpady, zvýšení o 310 tis. Kč -  služby související s posouzením 
možnosti čištění vody na skládce, převod z § 6409. Co bylo částkou 310 tis. Kč hrazeno? 
Havlíčková Anna -  jedná se o prostředky na analýzu VUT, upřesní pan místostarosta 
Místostarosta -  v souvislosti se zprovozněním čističky odpadních vod se nechala zpracovat 
analýzu za cca 100 tis Kč, dále při zprovozňování muselo dojít k výměně několika částí (např. 
čerpadla), které po dobu, co čistička neběžela, nebyly funkční; v případě zájmu můžeme 
písemně specifikovat
Horák Pavel -  globálně řečeno se jedná o odborné služby, poradenství a profinancování 
opravy zařízení, není to částka jen na tu studii?
Místostarosta -  ne
Zycháček Jan -  dotázal se k § 3392, výdaje investiční, zájmová činnost v kultuře, zvýšení 
o 155 tis. Kč, navýšení investičních výdajů souvisejících s úpravou - uvedeno zádržné 
Havlíčková Anna - doplacení rekonstrukce kulturního domu, na základě smlouvy jsme 
neuhradili celou výši pro případné reklamace a nyní uvolňujeme zbytek prostředků 
Zycháček Jan -  upřesnil dotaz -  jsou to prostředky pro stavební firmu nebo pro podlaháře? 
Havlíčková Anna -  pro stavební firmu.

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí bez hlasování informaci o provedených rozpočtových opatření 
č. 13/2016, 14/2016, 15/2016.

V 17:39 se dostavil na zasedání zastupitelstva města pan Zdeněk Novák. 
Celkový počet zastupitelů je 20.

ad 10. Informace ST. MST, TAJ 
starostka

- prototyp šlapanického mobiliáře -  můžete jej vidět v parčíku na rohu ul. Čechova 
Švehlova; je to výsledek roční spolupráce s fakultou výtvarných umění VUT Brno,
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zbývá ještě vyhotovení výrobní dokumentace a následně poptávka zhotovitele 
nového šlapanického mobiliáře; jedná se o prototypy, proto je dána možnost sdělit 
svoje připomínky a podněty; jednou z připomínek bylo, že koši chybí víko. Autor 
návrhu pan Kiriakovský nepoužil víko záměrně kvůli zhoršené manipulaci 
při vysypávání odpadků i při vhazování, víka často slouží jako popelník

- poděkovala členům Čistých Šlapanic za zpracování, podání a získání grantu ve výší 
téměř 80 tis. Kč na úpravu tohoto parčíku, za vlastní příspěvek ve výši téměř 70 tis. 
Kč a dobrovolnickou práci

- Kosmákova ulice -  probíhají konečné fáze, v současnosti se řeší zeleň a přechodové 
záležitosti - značné výškové rozdíly; na základě podnětů občanů proběhnou ještě 
drobné úpravy

- lokalita Jiráskova -  taktéž probíhají konečné úpravy, bude ukončeno kolem 15. 11. 
2016

- Teplovod spol. Bonagro -  projekt před dokončením, 10. 11. 2016 proběhne 
kolaudace; teplo bude čerpat ZŠ a Dům s pečovatelskou službou, řeší se ještě 
technický problém u bazénu

- v letáku MO KDU-ČSL se objevila Informace, že došlo ke snížení četností spojů 
trolejbusů. Požádali jsme o vyjádření DPMB; v roce 2014 a 2015 byl počet spojů 
stejný; v roce 2016 došlo k navýšení z 95 spojů na 100 v pracovní dny a během 
školního roku. Během prázdnin se počet navýšil z 83 na 87, o sobotách, nedělích 
a v době svátků se počet spojů zvedl z 45 na 47; tzn. celkově došlo k navýšení spojů, 
šlo o zkracování intervalů v tzv. hluchých místech

- podány žádosti o dotaci na zeleň týkající se Ponětovického rybníku, žádost prošla 
prvním kolem; dále máme podány žádosti na zeleně v intravllánu, které se týkají 
např. kaštanových alejí, a dále v extravilánu - vznikne ochranný pás zeleně podél 
letiště, nad Kolíbkou, kde proběhne úprava tzv. Lích

- ICEC Šlapanice -  řešeny podmínky odkupu, uskuteční se prohlídka areálu pro 
zastupitele, starostka navrhne termín

- BD Švehlova -  17. 10. 2016 doručen znalecký posudek nájemníků; výrazně se liší od 
posudku, který má k dispozici město, bude požádán dozorový orgán o vyjádření 
a schválení postupu, současně je připravována výměna kotlů nejen v BD Švehlova, 
ale i v BD Na Zahrádkách

- starostka obdržela anonymní dopis za seniory určený zastupitelům, ve kterém jsou 
vzneseny výhrady, zda město něco dělá nebo nedělá pro svoje seniory -  
v současnosti probíhá počítačový kurz pro seniory na ZŠ, účastní se jej 40 seniorů, 
kurz organizuje město ve spolupráci se ZŠ, účastnický poplatek je 200 Kč, zbytek 
hradí město; stále je v provozu Seniorbus, který město ročně platí částkou přes 600 
tis. Kč; v Domě s pečovatelskou službou je k dispozici posilovna; stále platí nabídka 
návštěv v klubu seniorů v domě na Nádražní č. 7; dále se připomínky týkaly čištění 
potoku a sekání trávy podél potoka v intravílánu města -  po připomínkách občanů 
Povodí Moravy koryto potoka vyčistilo, sekání trávy je obtížnější, ale najdeme řešení, 
aby probíhalo častěji; pokud by se této činnosti mělo ujmout Sateso, suplovalo by 
činnost Povodí Moravy na své náklady

místosta rosta
- čistička odpadních vod na skládce ve Šlapanicích -  probíhá jíž několik týdnů 

zkušební provoz; stanovena závěrečná kontrolní prohlídka na den 11. 11. 2016; 
pokud vše bude v pořádku, bude vydán kolaudační souhlas

- v minulém týdnu došlo v tělocvičně ZŠ k výměně osvětlení; stávající svítidla 
nahrazena LEDkovými trubicemi, zajišťují lepší světelný komfort a jsou méně 
energeticky náročné, akce stála dle výběrového řízení 248.228,77 tis. Kč

- podána žádost o dotaci na preventivní protipovodňová opatření města, budování 
varovných, hlásných a výstražných systémů a digitálních povodňových plánů -  
žádost byla schválena, během listopadu, prosince bude vypsána veřejná zakázka; 
následně po podpisu smlouvy s případným vítězem v příštím roce proběhne realizace 
a plnění ze strany poskytovatele
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- zveřejněna zadávací dokumentace na veřejnou zakázku projektových prací na místní 
komunikace, a to ulice Jungmannova, Švehlova -  první část po přejezd, Zemědělská, 
Lípová a Nádražní; a na parkování v částech ulic Tyršova, Husova a Hybešova; 
pokud bude uzavřena zakázka a podepsána smlouva, dojede ke zhotovení 
projektové dokumentace a následně realizaci těchto akcí

Horák Pavel
- dotázal se, do jaké úrovně bude projektová dokumentace zpracována a zda 

proběhne diskuze s občany jednotlivých ulic
místostarosta

- zadávací řízení stanoveno po částech pro získání více projektantů, nebude jedna 
zakázka, výsledkem bude projektová dokumentace pro územní řízení a stavební 
povolení, jakmile bude znám projektant, dojde k diskuzi s občany dané lokality pro 
zjištění jejich požadavků

- parkovací místa -  týká se horní části ulice Husova -  jsou zde vyježděné koleje 
na nezpevněné ploše, auta, která v současnosti stojí na komunikaci, by byla 
přesunuta na vybudované parkovací stání a auta směřující nahoru do objektů, by 
jezdila po současné ulici; v ulici Tyršova se jedná o vybudování parkovacích míst na 
travnatých plochách poblíž volejbalového hřiště a částečně zdi fotbalového hřiště; na 
ulici Hybešova se jedná o pravou stranu ve směru od ulice Švehlova po ulici Husova

- veřejná zakázka na optimalizaci sítě veřejného osvětlení -  zakázka byla již na 
základě podaných námitek zrušena, byla vypsána opětovně; vybrána nejvhodnější 
nabídka od společnosti Energydirect, společnost byla vyzvána k podpisu smlouvy, 
v případě, že podepíše, dojde k realizaci; na tuto akci máme schválenou dotaci, která 
musí být vyčerpána do konce roku, může zde hrozit riziko, že zhotovitel nestihne vše 
zrealizovat, nebyly by proto všechny finanční prostředky uznány jako oprávněné 
v rámci této dotace

tajemník
- ukončen projekt klimatizace na Opuštěné, poděkoval za trpělivost a přístup 

pracovníků i klientů
- úřad vypisuje několik výběrových řízení za odcházející zaměstnance
- nejproblémovější je situace na oddělení informačních technologií, vypisuje se již 

několikáté výběrové řízení
- na základě žádosti odstoupila z funkce vedoucí odboru investic a správy majetku Ing. 

Mazlová, vypsáno výběrové řízení, do příští RM bude předložen návrh se jménem 
nového vedoucího, vedením prozatím pověřen Ing. Lepit

starostka
- představila přítomným novou sekretářku paní Markétu Grozertovou, která nastoupila 

na místo paní Štěpánky Benadové, jež odešla do důchodu; sekretariát je možné 
kontaktovat na adresách qrozertova@slapanice.cz nebo havlinova@slapanice.cz

Horák Pavel
-  dotázal se na výběrové řízení na úklid na Opuštěné, znamená to, že úklid budou 

vykonávat zaměstnanci úřadu?
tajemník

- firma Clarus dala výpověď již v polovině roku, do RM byla předložena změna 
organizačního řádu, přijmeme dva zaměstnance (dva úvazky celé nebo čtyři půl 
úvazky), s firmou byla dlouhodobá nespokojenost, úklid nebyl na patřičné úrovni; 
finanční porovnání vychází skoro stejně, uklízečky jsou dražší o cca 20 -  30 tis. Kč 
v ročním úhrnu

Zycháček Jan
- dotázal se, zda Ing. Mazlová odešla na vlastní žádost

tajemník
- ano, odešla na vlastní žádost, respektive vzdala se funkce vedoucího odboru; Ing. 

Mazlově bylo nabídnuto jiné místo, které přijala.
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ad 11. Informace z výborů zastupitelstva 
Staněk Miroslav, předseda finančního výboru

- finanční výbor se sejde 7.11. 2016
- připravuje se rozpočet, rozpočtový výhled a pohledávky města

Novák Zdeněk, předseda kontrolního výboru
- kontrolní výbor se sešel 25. 10. 2016, zabýval se třemi zásadními body, do dnešního 

dne nebyl jeden z nich uzavřen, proto prezentuje pouze dva
1. skládka a čistička odpadních vod -  na dotaz ohledně čističky již místostarosta 

odpověděl, dotaz se týkal, kdy bude zahájen zkušební provoz a s jakými výsledky; 
víme, že 11. 11.2016 bude kolaudace

2. zpráva o činnosti Satesa - ředitel slíbil, že podá zprávu o činnosti společnosti 
v nejbližší době -  dotázal se, kdy to bude, protože zpráva KV je z listopadu loňského 
roku

místostarosta
- konkrétní termín nebyl stanoven, RM požaduje zprávu 2x za rok, v případě, že 

proběhne v prosinci, další by byla podána v červnu
Novák Zdeněk

- KV by měl zájem o komentovanou prohlídku areálu skládky a zařízení čističky 
místostarosta

- navrhne termíny 
Novák Zdeněk

- KV žádá o informaci, proč byl na úřední desce města vylepen plakát společnosti Shell 
s nabídkou zaměstnání

Havlínová Milada
- k pochybení došlo z důvodu zástupu na podatelně, kolegyně si spletla úřední desku 

s nástěnkou

Hýbela Rudolf, předseda Osadního výboru Bedřichovice
- osadní výbor se sešel 3. 10. 2016
- zabýval se přípravou vánočního programu, část kulturního programu proběhne 

i v Bedřichovicích
- starostka osadnímu výboru sdělila informace z RM ohledně investičních akcí
- předseda se zúčastní schůze RM dne 8. 11. 2016
- dojde k vydání 3. The Bedřichovice Times, místní tiskovina, bude i na internetu
- budou obnoveny zápisy do bedřichovické kroniky.

ad 12. Diskuse členů ZM 
Novák Zdeněk

- poděkoval vedení města za opravu chodníku Na Zahrádkách 
místostarosta

- poděkování předáme pracovníkům Satesa 
Sova Tomáš

- na nové ulici Hrabalova chybí dopravní značka „Dej přednost v jízdě" při vjezdu na 
ulici Těsnohlídkovu; na ulici Seifertova je stopka a na ulici Těsnohlídkova není 
značena hranice silnice -  vzniká zmatečná situace

místostarosta
- předáme jako podnět k pasportu dopravního značení, aby došlo ke sjednocení 

Horák Pavel
- teplovod z Bonagra -  dotázal se, zda se komunikovalo s poskytovatelem dotace na 

zateplení ZŠ, byla stanovena udržitelnost projektu - po dobu 5 let by neměla 
proběhnout žádná investice, upozornil, aby nevznikl problém s krácením dotace
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Lepit Jaroslav
- dotazováno u společnosti DEA; v případě, že se nezasáhne do konstrukce, která byla 

dotována, problém nevznikne
Horák Pavel

- upozornil na chyby v zápise z 58. schůze rady města -  program neodpovídal průběhu 
místostarosta

- prověříme a zápis bude opraven 
starostka

- představila přítomným paní Láčikovou, nově zvolenou přísedící soudu, která se 
dostavila na zasedání zastupitelstva města.

ad 13. Diskuse občanů 
Balcaříková Milada

-  apelovala na starostku, radu i zastupitele, aby rada města přijala stavební uzávěru 
v lokalitě, ve které město v současnosti schvaluje změnu územního plánu č. 9

-  upozornila, že od 1. ledna příštího roku již nebude třeba provedení územní studie 
ani hluková studie

-  jedná se o velmi problematickou lokalitu, ve které je obsažena celá řada limitujících 
faktorů, které by mohly negativně ovlivnit bytovou výstavbu

-  požádala radu města, aby nedošlo k výstavbě, která je v rozporu s platným územním 
plánem města

-  od prvního ledna vzniká možnost k zastavění této lokality, padnou poslední překážky 
pro výstavbu

-  v navazující lokalitě na katastru Slatiny probíhá výstavba rodinných domů, jedná se 
o stejného investora, který chce stavět i v Bedřichovicích; investor neobdržel územní 
rozhodnutí ze stavebního úřadu ve Slatině, protože nedodal potřebné souhlasy 
dotčených orgánů, přesto provádí stavbu, provedl skrývku ornice, aniž by došlo 
k vynětí půdy ze ZPF, v místě budoucí komunikace provedl výkopy na uložení sítí 
a začal ukládat kanalizaci

-  nadřízený orgán slatinského stavebního úřadu nechal investora práce provést, 
následně provedl kontrolu se závěrem, že žádná černá stavba se neprovádí, že 
investor pouze mapuje stávající sítě, které jsou do pozemku uloženy a že betonové 
skruže kanalizace slouží k ochraně sond

-  stavební úřad ve Slatině rozhodnutím vyloučil majitele sousedních pozemků ze všech 
řízení, majitelé se proti tomuto rozhodnutí odvolali, ovšem do dnešního dne nebylo 
o odvolání rozhodnuto

-  stavební úřad ve Slatině vydal na stavbu rodinných domů společný souhlas a staví se 
na ohlášku

-  neexistuje územní rozhodnutí, stavby rodinných se povolují jednotlivě na ohlášení
-  k pojezdu techniky používá investor pozemek Šlapanic a pozemky vlastníků, které 

jsou v režimu ZPF
-  vlastníkům sousedních pozemků chybí možnost se bránit
-  požádala znovu RM, aby zvážila stavební uzávěru v této oblasti 

místostarosta
- další jednání je příští týden v úterý, takže se tím rada města bude zabývat 

Peci Josef
- navázal na minulé zasedání zastupitelstva, kde zazněla připomínka k nelegální 

pěstírně psů; tito psi se pohybovali i mimo oplocený pozemek
- na tomto pozemku probíhá stavba chat, které přesahují povolenou výměru
- upozornil, že z okolních zahrad zmizelo železo a kov
- požádal, aby se dopravní komise zabývala doplněním svislého dopravního značení 

pro zvýraznění přechodů pro chodce
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místostarosta
- podnět bude předán městské policii i stavebnímu úřadu k prověření; dopravní komise 

problém řešila, navrhla svislé značení, je zapracováno do nového pasportu, čeká se 
na souhlasné stanovisko Policie ČR

Focková Věra
- navázala na anonym, který obdržela paní starostka
- dále apelovala na zastupitele, aby navzájem spolupracovali 

místostarosta
- anonym nebyl brán negativně, starostka chtěla informovat seniory, jaké mají ve 

Šlapanicích možnosti
starostka

- potvrdila, že anonym nebyl chápán ve zlém a že věří v lepší spolupráci mezi 
zastupiteli

Hýbela Rudolf
- poděkoval Satesu za provedení chodníku v Bedřichovicích.

ad 14. Závěr

- místostarosta ukončil 13. zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 18:31 hodin.

Zapsala: Milada Havlínová

Mariel Králová 
ověřovatelka zápisu

In g . Pavel Zmeškal 
ověřovatel zápisu

Zápis vyhotoven dne 8. 11. 2016.
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